

## Spejdernes bestyrelse

**Tirsdag d. 4. oktober 2016 kl. 20.45-22.00 (Skype)**

*Deltagere: David Hansen, Michael Seeberg, Christina Palmstrøm, Erling Birkbak, Stefan R. Hansen, Signe Bernhard, Julie Fink, Niels Dam (ordstyrer) og Thea Hass (referent)*

## REFERAT

Pkt.	Emne
1	<b>Godkendelse af dagsorden</b>  Godkendt
2	<b>Opfølgning på komité-mødet d. 3. oktober 2016</b>  Det var et godt møde med komiteen, hvor der især var fejring af Ungdomsøen, og af Nordeafondens donation på 120 mio. kr. til ombygningen.  I forhold til Spejdernes kommunikation påpeger komiteen, at vi skal være opmærksomme på, at det vil tage lang tid at få budskaberne hele vejen ud i spejderbevægelsen.
3	<b>Siden sidst</b>  Der er dialog med fondene om en ansøgning, men der vil tidligst være en bevilling i januar 2017.
4	<b>Kommunikations- og strategigruppen.</b>  Kommunikation drøftes med spejdercheferne på mødet d. 9. oktober.
5	<b>Oplæg om kommunikation til mødet med spejdercheferne</b>  Kommunikationsgruppen laver oplæg om hvordan og hvad vi kan kommunikere, til drøftelse på mødet med spejdercheferne. .
6	<b>Input til tailored support fra WOSM/WAGGS</b>  Deltagere på Academy tager en dialog med WOSM/WAGGS
7	<b>Ungdommens Folkemøde</b>  Folkemødearbejdsgruppen har udarbejdet et notat om eventuel deltagelse på Ungdommens Folkemøde. I første omgang skal det afklares, om Folkemødegruppen også vil stå for UFM.

8	<b>Igangsættelse af aktiviteter på Ungdomsøen ifht. Spejdernes Lejr</b>  Middelgrundsfonden tager ikke initiativer ifht. SL2017. Hvis der skal være aktiviteter, skal Spejderne stå for det.
9	<b>Eventuelt</b>  Spejderne deltager på DDS' korpsrådsmøde til november.